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Vragen van het lid Berndsen-Jansen (D66) aan de minister van Veiligheid en 
Justitie over de onvoldoende bescherming van minderjarige slachtoffers van 
mensenhandel (ingezonden 30 mei 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het rapport «Kinderhandel in Nederland» van Unicef en 
Defence for Children?1 

Vraag 2
Herkent u zich in de kritiek dat Nederland tekortschiet in de bescherming van 
minderjarige slachtoffers van mensenhandel? Zo ja, wat gaat u doen om de 
positie van minderjarige mensenhandel slachtoffers te verbeteren? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Welke aanbevelingen neemt u over op het terrein van preventie, registratie, 
opvang, hulpverlening en bescherming van minderjarige slachtoffers tijdens 
opsporing en vervolging? 

Vraag 4
Hoe verklaart u de verdubbeling van het aantal geregistreerde minderjarige 
slachtoffers? 

Vraag 5
Hoe zorgt u ervoor dat bij de uitvoering van beleid alle kernbepalingen ook 
daadwerkelijk worden nageleefd? 

Vraag 6
Hoe verklaart u dat er meer aandacht is voor het voeren van een stringent 
vreemdelingenbeleid dan voor de opvang en zorg voor minderjarige 
slachtoffers? 

Vraag 7
Waarom heeft het kabinet steken laten vallen in de bescherming van 
minderjarige slachtoffers? 

1 http://www.unicef.nl/nieuws/berichten/2013/05/bescherming-slachtoffers-kinderhandel-in-
nederland-onvoldoende/
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Vraag 8
Hoe zorgt u voor gespecialiseerde hulp voor deze slachtoffers? 

Vraag 9
Deelt u de mening dat de regeling ter bescherming van slachtoffers van 
mensenhandel meer gericht moet zijn op de positie van het slachtoffer dan 
op het voeren van een streng vreemdelingenbeleid? 

Vraag 10
Deelt u de mening dat bij het verhoor van slachtoffers ook traumadeskundi-
gen ingeschakeld dienen te worden?
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